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başvuruları
3 Eylül’de
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? KAMPUSTE NELER VAR?

Nasreddin Hoca Karikatürleri
Sergisi
Yer: Eğitim Karikatürleri Müzesi
Saat: 09:00 - 17:00
Sergi 15 Eylül tarihine kadar gezilebilir.

Karikatür Sanatını

Araştırma ve

Uygulama Merkezi

Sergi

10 Ağustos Cuma

Tezler
� Çocuk gelişimi için önemli

bir ders 2. SAYFADA

Öğrenci görüşü
�Kendi filminizi çekme şan-
sınız olsaydı nasıl bir film
çekerdiniz ? 8. SAYFADA

Röportaj
� Sinema Anadolu’da bir

makinist 4. SAYFADA

18. Ulusal Elektron Mikroskobi
Kongresi
Yer: Kongre Merkezi
Kırmızı Salon
Mavi Salon
Saat: 09:00-17:00
Etkinlik 26-29 Ağustos tarihleri arasında

gerçekleşecektir.

Türk Elektron Mikroskobi
Derneği ve Mühendislik
Mimarlık Fakültesi

Kongre

26 Ağustos Pazar

� Üniversitemizin çeşitli birimlerinde bilimsel ve teknik çalışmalarda
kullanılabilecek her türlü araç, gereç ve donanımı fotoğraflarıyla
tanıtan “Anadolu Üniversitesi Donanım Kataloğu” ile üniversite-
sanayi işbirliğinde önemli adımlar atılması amaçlanıyor. 3. SAYFADA

Araç
giriş kartları
yenileniyor
� 2002 yılından buyana kullanı-
lan üniversitemiz araç giriş kartla-
rı değişiyor. Eski giriş kartları ise
30 Eylül’e kadar kullanılabilecek.
Daimi ve geçici olarak gruplandırı-
lan giriş kartları talep edildiği tak-
dirde üniversitemiz öğretim üyele-
rine, personeline ve çalışanlarına
verilecek. 5. SAYFADA

� Anadolu Üniversitesi’ne bağlı
Sosyal, Fen, Sağlık ve Eğitim
Bilimleri Enstitüsü’nde lisansüstü
eğitim yapmak isteyen adayların
başvuruları 3 Eylül’de başlayacak.
Kesin kayıtlar ise 17-21 Eylül
günleri arasında gerçekleştirile-
cek. 5. SAYFADA

� Anadolu Üniversitesi Bayan
Voleybol Takımı’nda büyük başa-
rılara imza atan Merve Ateş ve
Hande Korkut, Milli Takım kadro-
suna çağrıldı. 7. SAYFADA

30 Ağustos Zafer
Bayramınız kutlu olsun.

Anadolu Üniversitesi Donanım Kataloğu yayımlandı

Üniversite-sanayi
işbirliğinde önemli
bir adım daha

Jimnastikçilerimiz büyüledi
� Avusturya’nın Dornbirn kentinde düzenlenen 13. Dün-
ya Jimnastik Festivali’ne katılan Anadolu Üniversitesi Gös-

teri Takımımız, müzikleri ve koreografileriyle 3 dalda gös-
teri yaparak izleyicilerden tam not aldı. 7. SAYFADA

Eğitim Karikatürleri Müzesi'nde
2006-2007 sezonunda

6 sergi
gerçekleştirilmiş ve bu sergileri

13 666 kişi
ziyaret etmiştir.

� İktisat, İşletme
Fakültelerinin Li-
sans, Açıköğretim
Fakültesinin Lisans
ve Önlisans prog-
ramlarının, 2006-
2007 öğretim yılı
bütünleme sınavla-
rı ile ilgili hazırlıkla-
rını tamamlayan
Anadolu Üniversi-
tesi Basımevi
kapalı devre çalış-
masına girdi.

5’ DE

Basımevi
kapalı devrede

Anadolu’dan
millilere iki
yetenek

� Eskişehir’de ilk kez düzenlenen
Balkan Yıldızlar Atletizm Şampiyo-
nası’nda, bu yıl Organizasyon Komi-
tesi Başkanlığı’nı üniversitemiz İİBF
öğretim üyesi Prof. Dr. Hasan Duru-
casu yaptı. 5. SAYFADA

Balkanları
konuk ettik
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� Sivil Havacılık Yüksekokulu Öğre-
tim üyesi Yard. Doç. Dr. Hülya Ergül,
“Uzaktan Öğretimde Öğrenci Karak-
teristikleri ile Akademik Başarı İlişkisi
ve Anadolu Üniversitesi’nin Eskişe-
hir’deki Akademik Danışmanlık Ders-
lerine Katılan Öğrenciler Üzerinde Bir
Uygulama” başlıklı doktora tezinde
uzaktan öğretim öğrencilerine ilişkin
karakteristikler ile öğrencilerin aka-
demik başarıları arasındaki ilişki in-
celendi. 2003 yılında tamamlanan te-
zin danışmanlığı Prof. Dr. Ahmet Ha-
luk Yüksel tarafından yapıldı. Sivil Ha-
vacılık Yüksekokulu Öğretim Üyesi
Yard. Doç. Dr. Hülya Ergül, bu araştır-
mada, güdülenmenin öğrencilerin
akademik başarılarını nasıl etkilediği-
ni öğrenmeyi, öğrencilerin gelecekte
daha başarılı olmasını ve okulla ilişik-
lerini kesme oranlarının azalmasını
amaçladıklarını söyledi. Anadolu Üni-
versitesi’nin uzaktan öğretim uygula-
yan İktisat ve İşletme Fakülteleri’nin
birinci sınıfında olan ve akademik da-

nışmanlık dersine katılan 124 öğren-
ci üzerinde yapılan araştırmada, öğ-
renciler üzerinde bir takım güdülen-
me modelleri incelendi. Kendi kendi-
ne yeterlik beklentisi, kendi kendini
düzenleme becerisi ve başarı amaç-
ları güdülenme modellerinin incelen-
diği araştırmada, örgün öğretim gö-
ren ve uzaktan öğretim gören öğren-
cilerin başarı oranları karşılaştırıldı.
Araştırma sonuçları, uzaktan öğretim
öğrencilerinin kendi kendilerini dü-
zenleyebilecekleri öğrenme stratejile-
rine yeteri kadar sahip olmadıkları ve
bunun da akademik başarılarını etki-
lediğini ortaya koydu. Yine araştırma
sonuçlarına göre, uzaktan öğretim
öğrencilerinin demografik özellikleri-
nin akademik başarılarını etkilemedi-
ği görüldü. Araştırmada kendi kendi-
ne yeterlik beklentisi, kendi kendini
düzenleme becerisi ve başarı amaç-
ları arasında anlamlı bir ilişki olduğu
ve akademik başarı üzerinde etkili ol-
duğu görüldü.

� Eğitim Bilimleri Enstitüsü Bilgisayar
ve Öğretim TeknolojileriEğitimi Anabi-
limDalıöğretimelemanlarındanYard.
Doç. Dr. Işıl Kabakçı’nın imzasını taşı-
yanvedanışmanlığınıProf.Dr.Ferhan
Odabaşı’nın yaptığı “Araştırma Görev-
lilerininMeslekiGelişimeYönelikBakış
Açıları” isimlidoktoratezi2005yılında
yürütülen bir çalışma. Kabakçı çalış-
mayı, eğitim fakültesi araştırma görev-
lilerinin mesleki gelişime yönelik bakış
açılarınıgereksinim,önemveöneribo-
yutlarıyla belirlemekve bu doğrultuda
araştırma görevlilerinin mesleki geli-
şim alanlarında uygulamaya dönük
öneriler geliştirmek amacıyla yaptığını
söyledi.
“2547 sayılı Yükseköğretim Kanu-
nu’nun 4. maddesine göre yükseköğ-
retimin üç ana amacı vardır: Değişi-
min ve gelişimin öncüsü olma, eğitim-
öğretim gereksinimlerini karşılama,
mesleki bilgi, beceri, davranış ve genel
kültüre sahip bireyler yetiştirmek ve
ulusal ve uluslararası alanda bilim ve
teknolojiye katkıda bulunma” diye ko-

nuşan Kabakçı, yükseköğretim ku-
rumlarının belirtilen bu sorumlulukla-
rını yerine getirmelerini sağlayacak in-
sangücü kaynaklarının öğretim ele-
manları olduğunu kaydetti.

Araştırmagörevlilerininöğretimele-
manları içinde büyük bir oranı oluş-
turduklarınınaltınıçizenKabakçı,dok-
torasınıbitirenaraştırmagörevlilerinin
ders verme, bilim ve teknolojiye katkı-
da bulunma sürecine henüz adım at-
mışolduklarınıvebunedenle,yeniöğ-
retim üyesi olmuş araştırma görevlile-
rinin, araştırmacı ve öğretici olmaları
boyutlarıylayenirolvesorumlulukları-
nı yerine getirmede bazı uyum sorun-
larıyla karşılaşmalarının mümkün ola-
bileceğini ifade etti.

Kabakçı, araştırmanın, 2003-2004
yılında 54 Eğitim Fakültesindeki 1095
araştırma görevlisine ulaşarak gerçek-
leştirildiğinibelirterek,araştırmadabe-
lirtilen amaca ulaşılması için gerekli
olan verilerin, “Araştırma Görevlileri-
ninMeslekiGelişimeYönelikBakışAçı-
larınıBelirlemeAnketi”aracılığıylatop-

landığını söyledi. Kabakçı, çalışma so-
nucundaaraştırmagörevlilerininmes-
leki gelişimin alansal, öğretimsel, kişi-
sel ve kurumsal olmak üzere bütün
boyutlarında mesleki gelişime gereksi-
nim duyduklarını ifade etti. Kabakçı
ayrıca, araştırma görevlilerinin özellik-
le yurtiçinde ve dışında katıldıkları bi-
limsel toplantıların,meslekigelişimge-
reksinimlerini görmelerinde çok
önemli bir yere sahip olduğunu sapta-
dıklarını belirterek bu nedenle araştır-
ma görevlilerinin özellikle araştırmacı
kimliklerini geliştirmelerine olanak
sağlamak için yurtiçinde ve yurtdışın-
dabilimseltoplantılarakatılmalarıüni-
versite yönetimleri tarafından destek-
lenmesi gerektiğini dile getirdi. Işıl Ka-
bakçı son olarak mesleki gelişim bo-
yutlarına yönelik etkinlikler, özellikle
araştırmagörevlilerininçalışmayabaş-
ladıkları ilkyıllardavearaştırmagörev-
lilerine yönelik mesleki gelişim prog-
ramlarının çoğunlukla çalışma grupla-
rı (workshop)şeklindegerçekleştirilme-
si gerektiğini sözlerine ekledi.

AnadoluHaber
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Doktora TeziDoktora Tezi

Yardımcı Doçent Doktor Işıl Kabakçı
ARAŞTIRMA GÖREVLİLERİNİN MESLEKİ GELİŞİME YÖNELİK BAKIŞ AÇILARI

Yardımcı Doçent Doktor hülya ergül
ÖĞRETİMDE ÖĞRENCİ KARAKTERİSTİKLERİ İLE AKADEMİK BAŞARI İLİŞKİSİ VE

ANADLU ÜNİVERSİTESİ’NİN ESKİŞEHİRDEKİ AKADEMİK DANIŞMANLIK
DERSLERİNE KATILAN ÖĞRENCİLER ÜZERİNDE BİR UYGULAMA

� Eğitim Bilimleri Enstitüsü Araştırma
Görevlisi Sibel Dal, “İlköğretim Okulu
Programında Birinci, İkinci ve Üçüncü
Sınıflarda yeralan ‘Bireysel ve Toplu Et-
kinlik’ Saatlerinde Gerçekleştirilen Eği-
tim Etkinliklerinin Öğretmen Görüşleri-
ne Dayalı Olarak Değerlendirilmesi”
isimli bir yüksek lisans tez çalışması
gerçekleştirdi. Araştırmasını Yard. Doç.
Dr.MehmetGültekin’indanışmanlığın-
da yürüten Dal, bireylerin gelişiminde

ve eğitiminde kritik bir dönemi oluştu-
ran ilköğretimin zorunlu hale getiril-
mesininiyibirgelişmeolduğunusöyle-
di. Bu gelişme ile okullarda yapısal bir
değişikliğegidildiğinikaydedenDal,de-
ğişiklik kapsamında Milli Eğitim Ba-
kanlığı’nın 1. 2. ve 3. sınıflarda haftada
3’er saat uygulanmasını öngördüğü
“bireysel ve toplu etkinlikler saati”ni
müfredata eklediğini ifade etti. Sibel
Dal dersin; folklor, müsamere, konser,

müzik, monolog, diyalog, grup çalış-
maları güzel konuşma ve yazma, sergi
düzenleme, gezi gözlem incelemeler,
bilmece, bulmaca, atışma, şarkı türkü
söyleme, soru sorma–yanıtlama, dü-
şündüklerini duygularını anlatma, bil-
gisayar oyunu oynama, drama, oyun,
beden eğitimi, koleksiyonculuk, bahçe
etkinlikleri, bitki yetiştirme gibi çok ge-
niş bir yelpazede sunulduğunu ifade
etti. Dal, tarama niteliğinde ve 604 so-
rudan oluşan araştırmasında 56 öğret-
menden anket yoluyla görüş aldığını
ifade etti. Dal elde edilen sonuçları ise
şu şekilde sıraladı: “Etkinlikler için fizik-
sel ortamın öğrencilerin rahat ve özgür

çalışabilecekleri biçimde düzenlenme-
diği, öğrencileri yaratıcılığa yönelten
yaklaşımların izlenmediği, bir etkinlik
saatinde aynı anda öğrencilerin birbir-
lerinden farklı etkinliklerde bulunma-
dığı, etkinliklerde farklı fiziksel ortam-
lardan yararlanılmadığı sonuçlarına
ulaştık. Ayrıcaöğretmenler programda
verilen uygulamaların bir kısmına yö-
neliyor. Örneğin; şarkı türkü söyleme,
güzelkonuşmayazmagibi.Ancakkon-
ser, monolog, grup çalışmaları, sergi
düzenleme gibi kimi etkinlikler ise hiç
gerçekleştirilmiyor.” Bu sonuçlar ışığın-
da bir takım öneriler getiren Dal, öğ-
rencilerin bu etkinliklerde rahat bir

şekilde hareket
edebilmeleri için
sınıf ortamının
daha rahat bi-
çimde düzen-
lenmesi gerekti-
ğini kaydetti.

Yüksek Lisans Tezi

Araştırma Görevlisi Sibel Dal
İLKÖĞRETİM OKULU PROGRAMINDA BİRİNCİ, İKİNCİ VE ÜÇÜNCÜ SINIFLARDA YER
ALAN ‘BİREYSEL VE TOPLU ETKİNLİK’ SAATLERİNDE GERÇEKLEŞTİRİLEN EĞİTİM
ETKİNLİKLERİNİN ÖĞRETMEN GÖRÜŞLERİNE DAYALI OLARAK DEĞERLENDİRİLMESİ

Mesleki gelişimde bilimsel
toplantılar önemli

Çocuk gelişimi için önemli bir ders

Uzaktan öğretimin
başarıya etkisi



� Rektör Prof. Dr. Fevzi Sürmeli mek-
tubunda, Anadolu Üniversitesi’nin
öğrencilerine 21. yüzyılın ortamını
sunduğunu belirtti. Rektör Sürmeli
mektubunda şunları ifade etti:

“Milyonlarca öğrencinin yüksek
öğretim kurumlarına girme çabası
verdiği büyük bir yarışta başarı gös-
tererek üniversitemizde eğitim gör-
me hakkı elde ettiniz. Bu başarınız-
dan dolayı sizi, ailenizi ve bu noktaya
gelmenizde katkısı olanları kutluyo-
rum. Sorgulama, eleştirel düşünme,
sorumluluk alma, kendine güvenme,
değişen bilgiye hızla ulaşma ve elde
edilen değerleri toplumla paylaşma,
yani evrensel niteliklere sahip, so-
rumlu birer yurttaş olarak ülkemizin
geleceğinde söz sahibi olma hakkı-
nın, değişen dünyaya koşut bir orta-
ma sahip olan Anadolu Üniversi-
te’nde elde edileceğini bilmenizi iste-
rim. Eğitimde çağdaş ölçüleri yakala-

mış, her türlü altyapısını tamamla-
mış, sanatsal, kültürel, sportif ve sos-
yal etkinlikleri de evrensel eğitimin
bir parçası olarak gören Anadolu
Üniversitesi, sizlere 21. Yüzyılın orta-
mını sunmaktadır. Artık Anadolu
Üniversitesi’nin bir mensubu oluyor-
sunuz. Başarı dileklerimle sevgilerimi
sunuyorum.

Kayıtların sğlıklı .ir şekilde gerçek-
leşmesi ve herhangi bir sıkıntıya yol
açılmaması için gerekli düzenleme-
ler yapıldı. Kayıt ve diğer konularda
ise, internette www.anadolu.edu.tr
adresinden, kayıt yaptıracağı-
nız birime e-mail yada te-
lefonla ulaşarak ay-
rıntılı bilgi alabilir-
siniz.”

Oryantasyon
Programı

“Kayıt sırasında,
sizlere daha iyi bir or-

tam hazırlamaya dönük olarak dü-
zenlenen formları tam olarak doldu-
rarak kayıt yerine teslim etmelisiniz.
Ayrıca, Atatürk Kültür ve Sanat Mer-
kezi’nde 26 Eylül Çarşamba günü dü-
zenlenecek “Oryantasyon Progra-
mı”na her birim için ayrı ayrı tanıtım
etkinilği düzenlenecek.

Yabancı Dil Hazırlık sınıfı bulunan
birimlerimize kayıt olan öğrenciler
için 12-14 Eylül günleri arasında ye-
terlik sınavı, diğer
birimlerimize kayıt

olan öğenciler için de 1 Ekim tarihin-
de yabancı dil muafiyet sınavı yapı-
lacaktır.”

AnadoluHaber 3H A B E R Editör: Uzm. Ufuk TOZELİK
Tasarım: Burcu ÜÇOK

Uluslararası
kongreye
Japon onur
konuğu
H�LAL KAHYA
� Anadolu Üniversitesi’nin ev sahipliği
yapacağı ve üç gün sürecek olan18.
UlusalElektronMikroskopiKongresi26
Ağustos günü başlayacak. Kongreye
Nobel fizik ödülüne en yakın bilim
adamlarındanJaponProf.SumioIijima
onur konuğu olarak katılacak. Türk
ElektronMikroskopiDerneğiadınaüni-
versitemizin farklı birimlerinden üç
öğretimüyesivedörtaraştırmagörevli-
sinin birlikte organize ettiği ve yurt-
dışından bir çok bilim insanının katıla-
cağı 18. Ulusal Elektron Mikroskopi
Kongresi’nin bir gün öncesinde, 70
öğrenciye mikroskop okulunda Biyolo-
jik, Malzeme Bilimleri ve Nanoteknoloji
alanlarında mikroskoplarla ile ilgili ser-
tifikalı eğitim programları verilecek. Ay-
rıca başarılı 60 öğrenciye de burs im-
kanı verilerek kongreye katılımları
sağlanacak. Kongre organizatörü Mü-
hendislik Mimarlık Fakültesi Malzeme
Bilimi ve Mühendisliği Bölümü’nden
Prof. Dr. Servet Turan, 27 Ağustos Pa-
zartesi gününü Nanoteknoloji Günü
olarak organize ettiklerini söyledi. Tu-
ran, Nanoteknoloji denince ilk akla ge-
len ve karbon nanotüpleri ilk kez üre-
tenlerdenbirisiolanveNobelFizikÖdü-
lü’ne en yakın adaylardan Japon Prof.
SumioIijima’NanoteknolojiGünüonur
konuğu olarak katılacağını belirten
Prof. Dr. Turan ayrıca, kongre esnasın-
da “Elektron Mikroskoplarının” sanayi-
deki problemleri çözmek amacıyla na-
sıl kullanılabileceğini örneklerle göste-
ren sanayicilerin de katılacağı bir otu-
rumun gerçekleştirileceğini kaydetti.

MEVLÜT DEM�RC�OĞLU
� Anadolu Üniversitesi Donanım
Kataloğu hazırlanarak bütün üni-
versitelere, Türkiye’deki sanayi ve ti-
caret odaları ile çok sayıda kamu ve
özel sanayi kuruluşlarına dağıtıldı.
Üniversitemizin çeşitli birimlerinde
bilimsel ve teknik çalışmalarda kul-
lanılabilecek her türlü araç, gereç ve
donanımı bir araya toplayan kata-
logda, araçların kullanım amaçları
ve teknik özellikleri fotoğraflarıyla
yer alıyor.

Rektör Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, ka-
taloğun disiplinler arası çalışmanın
yanı sıra diğer üniversiteler ve sana-
yi ile etkileşimin artırılmasına katkı-
da bulunmak amacıyla üniversite-

miz İleri Teknoloji Araştırma Biri-
mi’ne (İTAB) hazırlatıldığını söyledi.

Prof. Dr. Sürmeli Fen, Mühendis-
lik-Mimarlık ve Eczacılık Fakültele-
ri’nde ve diğer fakülte ve yüksek-
okullarımızda, dünyada kullanılan
en son teknolojileri içeren labora-
tuarlarımızda, her yıl sayıları bin-
lerle ifade edilen öğrenci yetiştiril-
diğini kaydetti.

Bu birimlerde görev yapan bi-
lim insanlarımızın son derece
önemli çalışmalar gerçekleştirdi-
ğini ve bu araştırmaların sonu-
cunda da üniversitemizin yayın
sayısının önemli bir oranda arttı-
ğını belirten Sürmeli, üniversite-
mizin böylece teknoloji alanında

da sesini daha gür duyurabildiği-
ni ifade etti.

Bu alt yapının sadece teorik an-
lamda bilgi üretmek için değil, aynı
zamanda sanayicilerin ihtiyaçlarına
destek vermek ve işbirliği içerisinde
yeni teknolojiler geliştirmek için de
hizmete açık olmasını istediklerini
anlatan Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, “Ana-
dolu Üniversitesi Donanım Katalo-
ğu’yla bilim adamlarımıza, araştır-
macılarımıza ve sanayi kuruluşları-
mıza Anadolu Üniversitesi’nde kulla-
nabilecekleri donanımların envante-
rinin sunmaya çalıştık. Bu çalışma-
nın disiplinlerarası çalışmalar ve üni-
versite-sanayi işbirliği için yararlı ola-
cağı inancındayız” diye konuştu.

Üniversitemiz donanım kataloğu hazırlandı

Medya
Merkezi’nin
yüzü değişti

Medya
Merkezi’nin
yüzü değişti

� Anadolu Üniversitesi Medya Merkezi’nin giriş merdivenleri yenilenerek, mer-
divenlere korkuluk yapıldı. Daha önce eski bir görünüme sahip olan ve korku-
lukları olmadığı için tehlike arz eden merdivenler hem daha sağlıklı bir hale ge-
tirilmiş oldu hem de Medya Merkezi daha güzel bir görünüme kavuştu. Medya
Merkezi binasında üniversitemiz yayın organları Anadolu Haber, TV A ve Radyo
A ile e-Gazete’yi de yayınlayan Haber Merkezi birarada bulunuyor.

Üniversitemiz Halkla İlişkiler Müdürlüğü, Öğrenci Seçme Sınavı (ÖSS)’nda Anadolu Üniversitesi’ni
tercih eden öğrencilere Rektör Prof. Dr. Fevzi Sürmeli’nin ‘Hoşgeldiniz’ konulu mektubunu gönderdi.

Rektör’den hoşgeldiniz mektubu

ŞEYDA DALGIÇ
� Anadolu Üniversitesi’ne bağ-
lı Sosyal Bilimler Enstitüsü,
Fen Bilimleri Enstitüsü, Sağlık
Bilimleri Enstitüsü ve Eğitim
Bilimleri Enstitüsü’ne 2007–
2008 öğretim yılında lisansüs-
tü eğitim yapmak isteyen öğ-
renciler alınacak. Enstitülere
bağlı anabilim ya da anasanat
dallarının açık kalan konten-
janlarına başvurular, 3-11 Ey-
lül tarihleri arasında yapılabile-
cek. Kesin kayıtlar ise 17-21 Ey-
lül tarihlerinde gerçekleştirile-
cek. Başvurular şahsen, bir
başkası aracılığıyla ya da posta
yoluyla yapılabilecek olup ke-
sin kayıtlarda şahsen bulunul-
ması şartı aranmaktadır.

Açık kalan kontenjanlarla ilgili
bilgilere, Anadolu Üniversitesi’nin
(http://www.anadolu.-edu.tr) web
sayfasında yer alan duyurular bö-
lümünden ulaşılabilir.

AYÇ�N GEL�R
� Anadolu Üniversitesi’nce
http://tojde.anadolu.edu.tr adresi
üzerinden yayınlanan uluslarara-
sı hakemli elektronik dergi TOJ-
DE’nin (The Turkish Online Jour-
nal of Distance Education) son
sayısı çıktı. Yeni sayısında TOJ-
DE’de Amerika Birleşik Devletle-
ri’nden İtalya ve Avustralya’ya
uzanan birçok akademisyenin
makalesi yer alıyor. Dergi, uzak-
tan eğitim, açık öğretim konula-
rında yayınladığı makalelerle kü-
resel düzeyde akademis-yen top-
luluğuna ulaşmayı hedefliyor.

Lisansüstü
başvuruları
3 Eylül’de

TOJDE’nin
son sayısı
çıktı

Erasmus öğrencileriyle evinizi
paylaşmak, ev arkadaşınız sayesin-
de yabancı dilinizi geliştirmek isti-
yorsanız, 7 Eylül’e kadar Uluslarara-
sı İlişkiler Birimi’ne başvurmanız
gerekiyor.

Uluslararası ilişkiler Birimi Koor-
dinatörü Öğr. Gör. Zekiye Doğan
2006-2007 öğretim yılında en çok
değişim yapan üniversite olduğu-
muzu belirterek 2007-2008 güz dö-
nemi için alınan başvuru sayısının
80’e ulaştığını ve bu rakamla birlik-
te Avrupa’daki üniversiteler arasın-
da en çok talep gören üniversite ol-
duğumuzu söyledi.

Yabancı
öğrencilere
ev arkadaşı
aranıyor



� Anadolu Üniversite-
si, öğrencilerin eğitim
gereksinimini karşılamasının yanı
sıra kültürel, sosyal imkanları ve
mesleki becerilere yönelik olanak-
larıyla da öğrencilerini donatıyor.
Anadolu Üniversitesi İletişim Bi-
limleri Fakültesi Reklamcılık ve
Halkla İlişkiler Bölümü ikinci sınıf
öğrencisi Candaş İnceer, Sinema
Anadolu’da yaptığı makinist yar-
dımcılığı göreviyle hayallerine bir
adım daha yaklaşıyor. TVA için ha-
zırlanan Profil Dışı programına ka-
tılan ve Sinema Anadolu’nun ilk öğ-
renci çalışanı olan İnceer, makinist-
liği seçmesinin en büyük sebebinin
sinemaya olan karşılıksız tutkusu
ve bağı olduğunu vurguladı.

� İletişim Bilimleri Fakültesi’ni
seçmenizdeki ana sebep ne oldu?
Sizce Anadolu Üniversitesi’ni
diğer üniversitelerden farklı kılan
nedir?

İletişim Bilimleri Fakültesi’ni
seçmemdeki ana sebep bu fakül-
teden mezun olan insanlarla yap-
tığım konuşmalar sonucunda bu-
ranın imkanlarının çok fazla oldu-
ğunu öğrenmem oldu ve bu otur-
muş kampusü de duyduktan son-
ra buraya gelmeye karar verdim.
Zaten burası benim ÖSS tercihim-
de de ilk sıradaydı. Bu fakülteyi
seçmemdeki ana sebeplerden bir
diğeri de fakültenin uygulama ala-
nındaki başarılarıydı. Zaten me-
zunlarına baktığımızda, bu kişile-
rin Türkiye’nin önde gelen kuru-
luşlarında ve reklam şirketlerinde,
film ve sinema endüstrisinde çalış-
tığını görüyoruz, bu da üniversite-
nin ve fakültenin başarısının en
büyük kanıtı bence. Diğer üniver-
site ve fakültelerle aramızdaki en
büyük farklardan bir tanesi de
üniversitemizin bir sinema salo-
nuna sahip olmasıdır. Sinema
Anadolu da üniversite öğrencileri-
nin yaptığı uygulamaların veya dı-
şarıda yapılan ticari işlerin gösteri-
mi açısından son derece önemli
bir artıdır. Sinemayı ve üniversite-
nin özelliklerini bilmem de üniver-
site tercihimde çok büyük etken
oluşturdu.

� Eskişehir’e nereden geldiniz?
Kenti beğeniyor musunuz?

Eskişehir’e Aydın’dan geliyo-
rum. Üç yıldır Eskişehir’de yaşıyo-
rum. Bir yıl hazırlık okudum ve
ikinci sınıftayım. Eskişehir ile Ay-
dın arasındaki en büyük fark bu-
ranın bir öğrenci kenti olması ve
burada birçok kültürel etkinliğin
ve aktivitenin yapılması. Doğma
büyüme Aydınlıyım ama artık Es-
kişehir’i benimsemiş durumda-
yım. Eskişehir’i seviyorum ve ile-
riki yaşamımda da Eskişehir’de
yaşamayı planlıyorum. Eskişe-
hir’in benim için en önemli artıla-
rından birisi büyük şehirlere olan

yakınlığı Aydın’da ise diğer iki bü-
yük şehir olan Ankara ve İstan-
bul’a ulaşmak oldukça zor, sade-
ce İzmir’e yakınsınız. Eskişehir’i
kent olarak ele aldığımdaysa kül-
tür aktivitelerini söylemek istiyo-
rum. Öğrenciler için bu aktivitele-
rin ucuzluğu ve aktivitenin bollu-
ğu çok büyük artı benim için. Az
öncede bahsettiğim gibi Eskişe-
hir'le Aydın arasındaki benim için
en büyük değer burada benim
üniversitemin de olması ve be-
nim için iyi yaşam standartlarını
barındırması.

� Sinema Anadolu’yla ne zaman
tanıştınız?

Yaklaşık bir yıldır resmi olarak
Sinema Anadolu’da görev yap-
maktayım. Fakat bunun öncesin-
de Anadolu Üniversitesi’ne gelişi-
min altıncı ayından itibaren bu-
ranın personeliyle tanıştım ve
ara sıra etkinliklerde ve büyük or-
ganizasyonlarda onlara yardımcı
oldum.

Bir senedir makinist yardımcılı-
ğı yapıyorum ama işi öğrenme
sürecim iki sene diyebilirim. Yani
iki senedir buranın baş makinis-
tiyle beraber hem makinistliği öğ-
reniyorum hem de salonun bir-
çok yerinde görev yapıyorum.

Gişe ya da salonun teknik hiz-
metleri gibi görevlerde de aktif

olarak bulunuyorum. Burada çalı-
şan personel sayısı oldukça az ve
hepimiz farklı farklı yerlerde, çok
da rahatlıkla görev yapmaktayız.

� Size göre makinistlik nedir?
Makinistliğin zor yönleri sizce
nelerdir?

Makinistlik çok dikkat isteyen
ve yorucu bir iş esasında. Sinema

sektörünün her şeyi bittikten son-
ra artık en son aşaması neredey-
se. Halka ulaşmadan önce film bi-
zim elimizden geçiyor. Örneğin
bir buçuk saatlik bir film beş par-
ça halinde bizim elimize ulaşır ve
biz bu beş parçalık filmi yapıştı-
rarak birleştiririz. Makinistliğin
en zor kısmı da işte bu kısmıdır
yani filmleri birleştirirken çok dik-
katli olmanız gerekir. Çünkü ses
bantlarının örtüşmesi ve görün-
tülerin birbirini tutması çok
önemlidir. Eğer size bir film kı-
sımları belirtilmeden geldiyse o
zaman işiniz çok daha zordur

çünkü burada şimdiki teknolojiy-
le konuşmak gerekirse bilgisaya-
ra filmin DVD’sini ya da DVX’ini
koyup, filmi izleyip ona göre bü-
yük kısımları bulup onları yerleş-
tirmeniz gerekir. Bu durum, sine-
ma günlerinde, festival gibi orga-
nizasyonlarda ara sıra başımıza
gelmektedir ve bu tip sorunlarla
savaşmak zorundasınızdır.

Makinistliğin en zor alanların-
dan bir tanesi de festival maki-
nistliği. Diğer ticari makinistliğe
oranla daha çok film yaparsınız
sinema günlerinde. Örneğin her
gün beş ayrı film gösterileceğin-
den siz beş adet film yapmak zo-
rundasınızdır ama ticari sinema-
da bir film bir hafta boyunca gös-
terildiği için böyle bir sorunla
karşılaşmazlar, çok rahatlıkla
filmlerini yaparlar ve sökerler.
Bizde ise her gün beş film yap-
mak çok büyük bir külfettir ve
çok büyük bir zaman ister. Biz
bir yandan film gösterimine de-
vam ederken aynı zamanda bu-
rada gürültü ve sıcak içerisinde
daha sonra oynayacak bir filmi
yapmakla yükümlüyüz. Festival
makinistliğinin en zor tarafı bu-
dur. Sinema Anadolu’da çalışma-
nın en zor kısımlarından biri de
sürekli kültürel etkinlikler olma-
sıdır. Çünkü bir etkinlik saat do-
kuzda veya sekizde başladığında
gece geç saatlerde bitiyor. Salo-
nun teknik ihtiyaçları ve gereçle-
ri olduğu için bizler herhangi bir
izleyici gibi bu salonu terk ede-
miyoruz, geç saatlere kadar bura-
da bulunuyoruz. Örneğin 9.Ulus-
lararası Eskişehir Film Festivali
kapsamında on gün boyunca
aşağı yukarı beş defa evime git-
mişimdir.

� Son olarak hedeflerinizi
öğrenebilir miyim? Mezuniyet
sonrası idealleriniz arasında
sinema sektöründe bulunmak
var mı?

Henüz ikinci sınıftayım ve Si-
nema Anadolu’da çalışıyorum.
Gelecekle ilgili planlarımın ara-
sında sinema var. Bölümüm Rek-
lamcılık ve Halkla İlişkiler olma-
sına rağmen ben daha çok sine-
ma sektöründe işler yapmak isti-
yorum.

Sinema konusunda özellikle
işin mutfağında olmak istiyorum.
İletişim Bilimleri Fakültesi saye-
sinde mezun olduktan sonra bu
hayallerime ulaşabileceğime ina-
nıyorum. Ve bu konuda çalışma-
ya devam edeceğim.

AnadoluHaber4 R Ö P O R T A JEditör: Uzm. Ufuk TOZELİK
Tasarım: Burcu ÜÇOK

BİLİM ve TEKNOLOJİ

Hilal KAHYA

Hatice GÖLCÜ Sinema Anadolu’da bir makinist

Candaş İnceer, sinemayla olan bağını Sinema
Anadolu’da makinist yardımcılığı yaparak pekiştiriyor.

Makinistlik, herşey
tamamlandıktan sonra
neredeyse sinemacılığın
en son aşamasını
oluşturuyor.

Bitkilerin
yüzyıl ömrü
kalmış olabilir
� İngiliz bilim adamları yaptıkları
araştırmaya dayanarak bu yüzyıl so-
nunda hava kirliliğinin Dünyada tek-
rar bitki yetişmesine engel olacak bo-
yutlara ulaşacağını bildirdiler. Küresel
ısınma sonucunda artan karbondiok-
sit oranlarının bitki popülasyonlarına
geçici de olsa faydalı bir artış sağlıyor
olmasına karşın, özellikle ozon taba-
kası olmak üzere diğer etkilerin sonu-
cunda bitkilerin yapraklarını ve dola-
yısıyla fotosentez yeteneklerini kaybe-
deceğini iddia etti.

‘Arabanın fişini
taktın mı?’
�Dünya’nın en büyük otomobil üreti-
cilerinden olan Toyota, şehir elektrik
hattından şarj edilebilecek yeni hibrid
modeli Prius’u görücüye çıkarttı. He-
nüz yollarda kullanımı için ticari sertifi-
kalarını tamamlamamış olan araba,
yol testlerine başlayacak. Nikel metal
hidrid pillerin, lityum iyon pillerden
daha verimli olduğuna inanan Toyota
yetkilileri, bunun testlerinin başarıyla
gerçekleşmesi halinde Prius’un kullanı-
ma sunulacağını, yeni aracın çok uzun
yollarda etkili olmasa da kısa ve orta
mesafelerde oldukça verimli olacağını
ifade ettiler.

En büyük
otçul dinozor
�Almanya sınırı yakınında Frinck kö-
yünde ev inşaat temelinde inceleme
yapan amatör paleontologun buluşu
hakkında İngiliz Reuters ajansına açık-
lama yapan aynı köydeki “Frick Dino-
zor Müzesi”nin uzmanı Monica Ru-
embeli, çok zengin taşıl kemik bulun-
tuları alanının ortaya çıkarıldığını açık-
ladı. Frick taşıl uzmanı Ruembeli ile
Bonn Üniversitesi’nden dinozor uzma-
nı paleontolog Martin Sander, 8-10
metrelik Plateosauros cinsi otobur di-
nozor mezarının 1,5 km uzunluğa ya-
yılabileceğini ve çok zengin kemik ka-
lıntılarıyla dolu olduğunu anlattılar.

Türkiye,
yazılım üssü
olmaya aday
�Bilgisayar kullanan genç nüfusuy-
la Türkiye, yazılım sektöründe son 5
yılda yıldızı parlayan Hindistan’ın
yerini alabilir... Dünya bilişim lideri
Bill Gates’in bile hacker olaylarıyla
dikkatini çektiği Türkiye’nin, hükü-
met desteğiyle de yapılacak bir atı-
lımla yazılım sektöründe son 5 yılda
lider konumuna gelen Hindistan’ın
yerini alarak, Avrupa’nın yazılım üs-
sü olabileceği belirtildi.



MEVLÜT DEM�RC�OĞLU
� Türkiye Dağcılık Federasyonu
Milli Sporcusu ve üniversitemiz öğ-
rencisi Burak Kural, katıldığı zorlu
tırmanışta Türk ve Anadolu Üni-
versitesi bayraklarını zirveye dik-
meyi başardı.

Dünya Dağcılar Birliği’nin zorlu
bir tırmanış etkinliğine katılan Bu-
rak Kural, 25 Temmuz-18 Ağustos

günleri arasında Kırgızistan’da-
ki Peak Lenin ve Çin’deki Mustag
Ata dağlarına tırmanarak büyük
bir başarıya imza attı.

Tırmanışın zor parkurlar içeren
bir bölgede yapıldığı için bazı dağ-
cıların yarıda bıraktığını belirten
Kural, dağdaki hava şartları ve yük-
sek irtifa uyumu yüzünden bir çok
dağcı arkadaşlarının hastalandığı-

nı ve öldüğünü belirtti. Anadolu
Üniversitesi öğrencisi olarak böyle
bir kadroda yer almayı başararak
ve Türkiye Dağcılık Federasyonu
Milli Sporcusu olarak zirveyi başa-
rılı bir şekilde gerçekleştirdiğini
ifade eden Burak Kural, Türk ve
Anadolu Üniversitesi bayrağını zir-
veye diktiğini ve bundan büyük
mutluluk duyduğunu kaydetti.
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Norveç’teki Türk öğrenciler
için Türkçe eğitim programı

� Yeni araç giriş kartları dağıtılma-
ya başlandı. Eski giriş kartları ise 30
Eylüle kadar geçerli olacak.

Anadolu Üniversitesi araç giriş
kartlarında yenilenme dönemi
başladı. Araç giriş kartı için yapılan
başvurular doğrultusunda düzen-
lenen kartlar sahiplerine ulaşıyor.
Son olarak 2002 yılında yenilenen
araç giriş kartları 30 Eylül 2007 ta-
rihine kadar geçerli olacak. Daimi
ve geçici olarak gruplandırılmış
araç giriş kartları talep edildiği tak-
dirde üniversitemiz öğretim üyele-

rine, personeline,
çalışanlarına

verilebiliyor.
Koruma ve
G ü v e n l i k
Müdürü Ke-

mal Kara-
k o -

calı, girişlerde araç giriş kartlı
araçların herhangi bir kontrole
gerek kalmadan çok rahat bir
şekilde güvenlik görevlilerince
girişinin sağlandığını ifade etti.
Karakocalı, ”Asıl amacımız kam-
puse giriş çıkış yapan kişilerin
kontrollü bir şekilde girişini te-
min etmektir. Bazen araç giriş kart-
larının kaybolduğunu belirtiyorlar,
ayrılanlar oluyor. Kontrolü tekrar
sağlamak açısından yeni bir araç
giriş kartı tanzim ettik” dedi. Şu
ana kadar 1293 tane yeni araç giriş
kartı düzenlendiğini belirten Kara-
kocalı, yeni araç giriş kartı alabil-
mek için, ruhsat fotokopisiyle bir-
likte üniversite personeline ve ara-
ca yönelik bilgilerin istendiği “araç
giriş kartı istek formu” doldurula-
rak Koruma ve Güvenlik Müdürlü-
ğüne verilmesi gerektiğini kaydetti.
Eski ve yeni araç giriş kartları üze-
rine karşılaştırma yapan Koruma
ve Güvenlik Müdürü Kemal Kara-

kocalı, boyutlarının benzer olduğu-
nu renklerde değişikliğe gidildiğini
ifade etti. Karakocalı, araç giriş
kartlarının farkı kişilere kullandırıl-
ması, photoshop ve renkli fotokopi
gibi tekniklerle çoğaltılmasına yö-
nelindiğini belirterek taklidinin ya-
pılmaması için kaşe ve imza uygu-
lamasına başlandığını vurguladı.

Kampüsteki hız sınırının 30 KM
olduğunu hatırlatan Kemal Kara-
kocalı, herkesin hız sınırı konusun-
daki uyarılara uyması gerektiğini
sözlerine ekledi.

SEHER ORAK
� Eğitim Fakültesi Bilgisayar ve Öğre-
tim Teknolojileri Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Ferhan Odabaşı’nın başkanlığında
Norveç’te yaşayan Türk öğrencilere
yönelik eğitim programı hazırlandı.
Yard.Doç.DrIşılKabakçı,Yard.Doç.Dr.
DuyguErişti veYard. Doç. Dr. DilekBe-
let tarafından uygulamaya konulan
program Norveç Drammen’de Fijell
Çok-KültürlüİlköğretimOkulu’ndaeği-
tim teknolojisi kullanarak Türk öğren-
cilerin ana dilleri olan Türkçe’yi etkin
kullanımlarını amaçlıyor. Fijell Çok-
Kültürlü İlköğretim Okulu’nda bu
programa ön ayak olan işbirliğinin ta-

rihçesi hakkında bilgi veren Prof. Dr.
Ferhan Odabaşı şunları söyledi: “İlk
olarak bu okulun Türk velilerine yöne-
lik bilgisayar okur-yazarlığı kursu baş-
lattık bu kurs çok başarılı oldu. Ben
Türkiye’yedönmüştümamaErasmus
Link Programı kapsamında orada öğ-
renim gören Türk öğrenciler bu prog-
ramı devam ettirdiler. Daha sonra Fi-
jell İlköğretimOkuluMüdürüElisabeth
Solberg ve Türk velilerin isteğiyle öğ-
rencilerin Türkçelerini geliştirmek adı-
na yeni bir programa gereksinim du-
yuldu. Oradaki bu programı da Ana-
dolu Üniversitesi Eğitim Fakülte-
si’nden üç öğretim görevlisi devraldı.”

Türk öğrencilere uygulanacak prog-
ramhakkında bilgiverenYard.Doç.Dr.
Kabakçı ise şu şekilde konuştu: “Fijell
İlköğretim Okulu Müdürü Elisabeth
Solberg okullarındaki Türk öğrencileri-
nin ana dillerine hâkim olmadıkları
içinNorveçdilindeverileneğitimdeye-
terincebaşarılıolamadıklarınıtespitet-
miş. Bu nedenle biz öğrencilerin Türk
dillerini kullanmalarına yönelik eğitim
teknolojilerini kullanarak bazı etkinlik-
ler geliştirdik. İlk aşamada CD hazırla-
ma etkinliğimiz var. Onların gereksi-
nimleri doğrultusunda eksik kaldıkları
noktalara bağlı olarak bir eğitim yazılı-
mı hazırlayacağız. Diğer aşamada bir

kardeş okul belirlenmesiydi. Kardeş
okul olarak Çağdaş İlköğretim Okulu
‘nu belirledik onlarda bunu kabul etti-
ler. Buna bağlı olarak her iki okulda ki
öğrenciler internet üzerinden bağlantı
kurabilecekler.BöyleceTürkçe’yideet-
kin olarak kullanabilecekler. Üçüncü
ayağı ise Türk dilinde Türkçe okuma
yönelik olarak etkinliklerin yapılmasıy-
dı. Buna bağlı olarak TÜBİTAK’ tan,
TürkDilKurumu’ndanbunlarıngerek-
sinimlerineyönelikolarakbazıkitaplar
belirledik ve bunların alımını gerçek-
leştirip gönderdik.” Kabakçı, 10 Mayıs
2008tarihindeüçöğretimüyesiolarak
Norveç’ e gideceklerini söyledi.

Basımevi
kapalı
devrede
SEVDE YAZICI
� Basımevi, Açıköğretim Fakülte-
si’nin sorularını basmak için kapa-
lı devre çalışma sistemine geçti.
İktisat, İşletme Fakültelerinin Li-
sans, Açıköğretim Fakültesinin Li-
sans ve Önlisans programlarının,
2006-2007 öğretim yılı bütünleme
sınavları ile ilgili hazırlıklarını ta-
mamlayan Anadolu Üniversitesi
basımevi kapalı devre çalışması-
na girdi. 20 Ağustos tarihinde se-
çilmiş 65 kişilik bir kadro ile başla-
yan kapalı devre çalışmaları, 9 Ey-
lül tarihine kadar, 21 günlük bir
süreyi kapsayacak. Basımevinin
çalışanları kapalı devre çalışma
sisteminde, dışarıya tamamen ka-
palı bir ortamda çalışmalarını sür-
dürüyor. 65 kişilik kadroyla kapalı
devre çalışmalarına giren basım-
evi, yatakhanesi, yemekhanesi,
banyoları ile her türlü imkanın
bulunduğu bir ortama sahip.

Aile özlemine katlanıyorlar

Kapalı devre çalışma sisteminde
dış dünyadan uzak kalan basım-
evi çalışanları, görevlerini yerine
getirmek için aile özlemine katla-
nıyorlar.Basımevi çalışanları “Ka-
palı devrede çalıştığımız sürece ai-
leden uzak olduğu için belirli sı-
kıntılar var. Ailemizden uzak oldu-
ğu için, biraz sıkıntı var. Ona da
katlanıyoruz artık.” diye aile öz-
lemlerinin dile getirdiler. Çalışan-
lar yıllardır aynı tempo içinde ça-
lıştıkları için artık kapalı devre ça-
lışmanın zor gelmediğini,
bunun yaklaşık 1 milyonun aş-
kın öğrenciyi ilgilendiren ve so-
rumluluğu yüksek bir görev
olduğunun bilincinde olduklarını
ifade ettiler. Anadolu Üniversitesi
Basımevi’nin kapalı devre çalışma-
ları sonucunda, 81 il ve Lefkoşa’da
8-9 Eylül tarihlerinde 4 oturum
halinde yapılacak bütünleme sı-
navlarına toplam 800 bin öğrenci
katılacak.

Öğrencimiz, zorlu tırmanışta bayrağı dikti

Öğrencimiz Burak Kural, Kırgızistan ve Çin’deki tırmanışlarını başarıyla tamamladı.

Kemal Karakocalı

KİTAP TANITIMI

GÜRSU TUNA B�ÇENAY
� İşsizlik ile yoksulluk arasında
her ne kadar güçlü bir bağ bu-
lunsa da, istihdam yaratmanın
yoksullukla mücadelede tek başı-
na yeterli olmayacağı, son yıllar-
da yoksul gruplar içerisinde “ça-
lışan yoksullar”ın payının önemli
ölçüde artması ile ortaya çıkıyor.
Anadolu Üniversitesi Öğretim
Üyesi Doç.Dr. Naci Gündoğan’ın
Anadolu Üniversitesi Yayınları
arasında 1727 yayın numarası
ile 2007 yılında yayınlanan “Yok-
sulluğun Değişen Yüzü: Çalışan
Yoksullar” isimli kitabında, geliş-
mişlik düzeyi ne olursa olsun bü-
tün ülkeleri yakından ilgilendi-
ren çalışan yoksullar sorunu
tüm boyutları ile inceleniyor. Ki-
tapta öncelikle literatürde hak-
kında oldukça sınırlı kaynağın
bulunduğu çalışan yoksul kavra-
mı ile ilgili tanımlamalara yer ve-
riliyor. Daha sonra bu önemli so-
runun dünyadaki boyutları ve
çalışanların yoksullaşmasına yol
açan başlıca nedenler üzerinde
duruluyor. Çalışan yoksul profili-
nin tanımlandığı kitapta, Türki-
ye’de Çalışan Yoksullar başlığı al-
tında sorunun ülkemiz açısın-
dan önemi ve boyutlarından
bahsediliyor. Çalışmanın son bö-
lümünde ise, çalışanların yoksul-
luğu ile mücadeleye yönelik poli-
tikalar üzerinde duruluyor ve bu
bağlamda ülkemizdeki çalışanla-
rın yoksulluğunu önlemeye yö-
nelik çeşitli politika önerileri su-
nuluyor.

Yoksulluğun
Değişen
Yüzü:
Çalışan
Yoksullar

Doç.Dr. Naci Gündoğan

Araç giriş kartları yenileniyor
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30 Ağustos Perşembe
Özden Yörük, dünya
müziğinin en iyi örnek-
leriyle perşembe
08:00-10:00,
cuma 10:00-12:00
saatleri arasında.

Ahmet CEMAL

Okuma
Köşesi

29 Ağustos Çarşamba
Fazlı Polat’ la güncel
hit müzik her hafta
çarşamba
20:00-22:00, perşem-
be ve cuma günleri
10:00-12:00 saatleri
arasında Radyo A’da.
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Güncel gelişmeler için:
http://e-gazete.anadolu.edu.tr
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ÇOKSESLİLİK VE GEVEZELİK…
Ne kadar tekrarlansa az gelecek

kavramlardan biri : Çokseslilik.
Çokseslilik, toplumlar açısından

modern çağda hep erişilmesine
çalışılan bir hedef. Ancak tüm he-
defler açısından olduğu gibi, bu-
rada da sağlıklı bir hedef saptama
eylemi gerçekleştirilemediği tak-
dirde, amaçlanan hedefin çok
uzaklarına inmek gibi bir durum-
la karşılaşılabilir.

Bizim toplumumuzda da çokses-
liliğin, özellikle son yıllarda, önemi
gittikçe daha çok vurgulanan bir he-
def olmasının elbette sakıncalı bir
yanı yok. Olası sakınca, bu çoksesli-
likten bizim uygulamalarımızda ne
anlaşıldığına eğildiğimizde kendini
gösteriyor.

Çokseslilik, sadece olabildiğince
fazla kişinin konuşması değildir.
Çünkü böyle anlaşıldığı takdirde,
amaçlanan çokseslilik, anlamsız bir
uğultu’ya da dönüşebilir.

Çokseslilik, her zaman sadece
içindengeldiğigibikonuşmakdade-
ğildir. Çünkü böylesi, belli bir bağ-
lamda dile getirmeye değer olan ile
olmayanın sıkça karıştırılmasına ve
sonuçtaortayabir lafsalatasınınçık-
masına yol açabilir.

Son olarak çokseslilik, bir konuda
tartışma açıldığında, hazır bulunan
herkesin o tartışmaya mutlaka katıl-
ması gibi bir zorunlulukla da eşan-
lamlı değildir. Çünkü çokseslilik böy-
le anlaşıldığında, herhangi bir tartış-
mada bilir bilmez herkesin konuş-
mayahevesetmesinenedenolabilir.

Çokseslilik,bireyin,bilgibirikimin-
den yola çıkarak herhangi bir konu-
da konuşması, görüşünü ortaya
koymasıgerektiğineinanmasıvebu
inancına göre davrandığında, top-
lumdaengellerlekarşılaşmamasıdır.
Birbaşka tanımdoğrultusundaçok-
seslilik, bir toplumda ne dediklerini
bilen bireylerin sayısının artması di-
ye de nitelendirilebilir.

Yukarıdaki tanımlara sığmayan
birçokseslilik ise, ‘çokseslilik’nitelen-
dirmesininçatısıaltınasaklanmışbir
gevezeliktenyadaçoğunluklanede-
diğini bilmeden konuşmaktan baş-
kaca bir sonuç veremez.

Bu yüzden, özellikle bizimkisi gi-
bi hâlâ geniş ölçüde okuma özürlü
ve bilgiye susamışlığı, susuzlukları
arasında en geri planda kalan top-
lumlarda yaşayanlar, çokseslilik he-
define yönelirken çok dikkatli ol-
mak zorundadır.

Düşünce özgürlüğü, nasıl ancak
düşüncesi olanlar veya düşünerek
yaşamayı alışkanlık edinenler için
bir anlam taşıyabilirse, çokseslilik de
ancak gerçekten söyleyecek sözü
olanlar ve böyle olduklarına belli bir
bilgibirikimindenyolaçıkarakkarar
verenler için bir anlam taşıyabilir.

‘Geyik yapmak’ veya ‘laf salatası’
gibi söylemler ile gerçek anlamda
çokseslilik arasındaki farkı hiç göz-
den kaçırmamak zorundayız!

KENAN BUTAKIN
� Anadolu Üniversitesi Tiyatro Top-
luluğu Tiyatro Anadolu, yeni sezona
hazırlanıyor. Önümüzdeki sezonda
yeni bir oyunla perdelerini açacak
olan Tiyatro Anadolu, sezon içinde
başka oyunlarla da izleyenlerle bu-
luşacak. Tiyatro Anadolu Genel Sa-
nat Yönetmeni Gökhan Soylu, 2006-
2007 sezonunda önemli ataklar
yaptıklarını belirterek, Anadolu Üni-
versitesi Rektörü Prof.Dr.Fevzi Sür-
meli’nin de katkılarıyla grup içinde-
ki yapılanmalarını hemen hemen

tamamladıklarını kay-
detti.Geçen sezo-

nu 5 oyunla ka-
pattıklarını ifa-
de eden Soylu,
bunlardan 2
tanesinin eski

ve 3 tanesinin de
yeni

oyun-
lar-
dan

olduğunu belirtti. 5 oyunla yaklaşık
20 bin seyirci ile buluştuklarına
dikkat çeken Soylu, 4 oyunlarının
da ulusal çapta ödüle layık görüldü-
ğünü belirtti. Kadınlar da Savaşı Yi-
tirdi oyunu ile, 2 Lions ödülü ve Ay-
lin Aydoğdu ile en iyi kadın oyuncu
ödülünü aldıklarını belirten Soylu,
Aşkın Karın Ağrısı’nın İsmet Küntay
En İyi Yönetmen ve En iyi Kostüm
Ödülünü ve Yangın Yerinde Orkide-
ler’in de En İyi Dekor ödülünü aldı-
ğını ifade etti. Aşkın Karın Ağrısı’nı
Belçika’da Liege Festivaline gönder-
diklerini belirten Soylu, burada da
çok iyi tepkiler aldıklarını ifade etti.

Açılış V. Frank ile

Geçensezonunsonunadoğruyeni
sezonun ilk oyununu çalışmaya baş-
ladıklarını da belirten Soylu, yeni se-
zonda ilk olarak Enis Yıldız’ın yönete-
ceği Friedrich Dürrenmatt’ın “V.
Frank” adlı oyununu sahneleyecekle-
rini kaydetti. Oyunun kalabalık bir
kadroyasahipolduğunubelirtenSoy-
lu, Eylül ayında son çalışmaları ta-
mamlayıp öğretim dönemi açıldığın-

da seyircilerle buluşacaklarını ifade
etti. V.Frank’ın Dekor Tasarımını Dev-
let Opera ve Balesi’nden Tayfun Çebi
ve Kostüm Tasarımını da Nalan Tür-
koğlu’nun yaptığını belirten Soylu,
oyunun bol müzikli ve eğlenceli ola-
cağını ifade etti.

Tiyatro, köylere de gidecek

Tiyatro Anadolu’nun önümüzdeki
sezondayervereceğidiğeroyunlarda
henüz tam karar verilmediğini belir-
ten Soylu, seçenek olarak düşündük-
leri bazı projelerin var olduğunu ve
onları da ilerleyen zamanlarda açık-
layacaklarını söyledi. Gerçekleştire-
cekleri bir oyunun sezon içerisinde
bahar şenliklerinde olacağını belirten
Soylu, bunun da prömiyer şeklinde
yapılacağını ifadeetti.Soylu,busezon
ayrıca Anadolu’nun ve Eskişehir’in
bazı köylerine de tiyatroyu taşıyacak-
larını belirterek, diğer hedeflerinin de
hem Anadolu Üniversitesi’nin hem
de Tiyatro Anadolu’nun ulusal an-
lamda tanıtımı için İstanbul, İzmir ve
Ankara gibi büyük şehirlere düzenli
turneleryapmakolduğunu ifade etti.

Gökhan Soylu

30 Ağustos Perşembe
Yapımcılığını ve sunuculuğu-
nu Prof. Dr. Levend Kılıç’ın
yaptığı Masa Başı Sohbetleri
saat 16:15’te TV A ekranların-
da.
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Tiyatro Anadolu yeni
sezona hazırlanıyor

24 Ağustos Cuma
Spartacus
Yönetmen: Stanley Kubrick
Oyuncular: Kirk Douglas,
Jean Simmons, Laurance
Olivier, Peter Ustinov
Yapım yılı: 1960
Spartacus, Roma döne-
minde yaşayan cesur bir
gladyatördür ve davasında
ona inanan Varinia ile ba-
ğımsızlık mücadelesi ver-
mektedir. 1961’de 4 dalda
Oscar alan film 23:30’da
TV A’da.

ESRA ÇEV�K
� Üniversite kampusünde bir si-
nema salonu olmanın yanında
tüm Eskişehirliler için önemli bir
kültür sanat merkezi olan Sinema
Anadolu geçtiğimiz sezon film ga-
lasından konserlere, panel ve söy-
leşilerden tiyatro gösterilerine ka-
dar pek çok etkinliğe ev sahipliği
yaptı. Sinema Anadolu, geçtiğimiz
öğretim yılında 6 film festivali ger-
çekleştirdi. 9. Uluslararası Eskişe-
hir Sinema Festivali, Hisar Kısa
Film Seçkisi, Rest Fest Dijital Film
Gösterimi, Akbank 3. Kısa Film
Festivali, Uzakdoğu Sineması Film
Gösterileri ve Yapı Kredi Film Gös-
terimi festivallerinde gösterilen
filmler dışında, Sinema Anado-
lu’da 28 sinema filmi sanatsever-
lerle buluştu. Sil Baştan, C.R.A.Z.Y,
Kova, Teksas Katliamı, Tutunama-
yanlar, Guantanamo Yolu, 13 Tza-
meti, Tramvay, Özgürlük Rüzgârı,
Baş Parmak, Glastonbury, Güneşli
Bir Günde, Bram Stoker’s Dracula,
Yürüyen Şato, Rüya Bilmecesi,
Hokkabaz, Hayatın Lezzeti, Bük-
reş’in Doğusu, Lolipop, Hayatında-
ki Azizleri Keşfetme Kılavuzu, Aşk
İksiri ve Kumpanya gibi önemli
sanat eserlerini izleyici ile buluştu-
ran Sinema Anadolu, 24 bin izleyi-
ciyi ağırladı.

Sinema Anadolu’da hoş ezgiler

Sinema Anadolu film göste-
rimlerinin yanı sıra 4 konsere de
ev sahipliği yaptı. 15 kişilik geniş
bir kadrodan oluşan, Anadolu
Ezgileri Müzik Topluluğunun
farklı yörelere ait 18 parçayı ses-
lendirdikleri Anadolu Ezgileri
Halk Müziği Topluluğu konseri
ile, Türk Sanat Müziği, Türk Halk
Müziği ve Ferhat GÖÇER konser-
leri dinleyenlere hoş vakit yaşattı.

Sanatseverler için farklı
etkinlikler

Yıl içinde yapılan diğer etkin-
likler ise; “Eski Yeşilçam ve Şimdi-
ki Türk Sineması” ile “Kampusta
Reklam Var” panelleri, “Polis” ve
“Unutulmayanlar” filmleri gala
ve söyleşisi, Metin Uca gösterisi,
Amatör Tiyatro günleri ve Ama-
tör Caz Müzisyenleri Festivali ol-
du. Sinema Anadolu, yoğun ge-
çen yılın ardından yeni eğitim
öğretim yılı için çalışmalarına
hızla devam ediyor.

Etkinliklerin
adresi
Sinema
Anadolu



AHMET S�NAV
� Eskişehir’de ilk kez düzenlenen
Balkan Yıldızlar Atletizm Şampiyo-
nası, Sırbistan, Romanya, Yuna-
nistan, Moldova, Bulgaristan ve
Türkiye’nin katılımı ile 11 Ağustos
Cumartesi günü Vali Sami Sönmez
Spor Kompleksi’nde gerçekleştiril-
di. Şampiyonanın Organizasyon
Komitesi Başkanlığı’nı Anadolu
Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilim-
ler Fakültesi Öğretim Üyesi Prof.
Dr. Hasan Durucasu yaptı.

Yıldız Atletizm Milli Takım spor-
cularını başarılarından ötürü kut-
layan Balkan Yıldızlar Atletizm
Şampiyonası Organizasyon Komi-
tesi Başkanı Prof. Dr. Hasan Duru-
casu, bu tür şampiyonaların temel
amacının, ülkeler arasındaki spor-
tif dayanışmayı arttırmak olduğu-
nu söyledi. Eskişehir’de atletizm
dalında, en son 1952 yılında ulus-
lararası bir organizasyonun ger-
çekleştirildiğini ve başarı ile ta-

mamlanan bu organizasyonun Es-
kişehir’de düzenlenmesini istedik-
leri bu tür faaliyetler için bir refe-
rans olacağını belirten Prof. Dr.
Durucasu; “Bu tür büyük spor or-
ganizasyonlarının düzenlenmesi

konusunda tecrübe sahibi olma-
sak da, belediyelerimizin, üniver-
sitelerin, valiliğin ve diğer spon-
sorların desteği sayesinde organi-
zasyon sorunsuz olarak tamam-
landı” şeklinde konuştu.

Türkiye’de 10 bin metreyi 30
dakikanın altında koşan ilk atlet
olarak Türk atletizm tarihine ge-
çen, yıllardır düzenlenmekte olan
Büyük Atatürk Koşusu’nu 8 kez
ile en çok kazanan sporculardan
biri olan ve yıllarca Anadolu Üni-
versitesi Spor Kulübü Atletizm
Şubesi antrenörlüğü yapan Orga-
nizasyon Komitesi Asbaşkanı
Şükrü Saban da yıldız milli spor-
cularımızın, Türk atletizminin ge-
leceğinin teminatı olduklarını ifa-
de etti.

Türkiye Milli Takım Kafile Baş-
kanı ve aynı zamanda Anadolu
Üniversitesi Spor Kulübü Atle-
tizm Şubesi antrenörü İlhan Bayı-
sın ise sporcuların başarılarından
dolayı büyük mutluluk duyduğu-
nu belirtti. İlhan Bayısın, bu spor-
cuların geleceğin büyük takımını
oluşturacaklarını ve Türk atletiz-
mini daha iyi noktalara taşıya-
caklarını söyledi.
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BURCU DURMUŞOĞLU
� Anadolu Üniversitesi Yunu-
semre Kampusu’nda bulunan
Kapalı Spor Salonu’nda tadilat
çalışmaları devam ediyor. Öğ-
rencilere daha iyi hizmet vere-
bilmek adına yenilenen Spor Sa-
lonu bölümleri, yapılan çalışma-
lar ile yeni bir görünüme kavu-
şacak. Yenileme çalışmaları; so-
yunma odaları, aynalı salon,
kondisyon salonu, idari odalar
ve toplantı salonunu kapsıyor.
Temmuz ayı ortasında başlayan
tadilat çalışmaları yeni öğretim
yılına yetiştirilecek. Yapılan ça-
lışmalara ilişkin bilgi veren Spor
Birliği Genel Kaptanı Yrd. Doç.
Dr. Muzaffer Öğütveren çalışma-
ların tüm hızıyla sürdüğünü
kaydetti. Her bölümün zeminle-
ri yeniden yapılandırılırken ha-
valandırma sistemine de önem
verildiğini söyleyen Öğütveren:
“Kondisyon salonunun ufak ol-
ması sebebiyle yaşanan havasız-
lık problemi, takılacak olan ha-
valandırma ile çözülecek. Tüm
tesisatlar elden geçirilecek.
Amacımız öğrencilerimizin da-
ha rahat ve sağlıklı bir ortamda
spor yapması.” dedi. Öğütveren,
aynalı salona yeni bir ışıklandır-
ma yapılacağını, soyunma oda-
larının ise tamamen yenilenece-
ğini belirtti.

Spor
Salonu’na
yeni görünüm

Eskişehir’de atletizm şampiyonası

Balkan Yıldızlar Atletizm Şampiyonası’nın Organizazyon Komitesi Baş-
kanlığı’nı Anadolu Üniversitesi’nden Prof Dr. Hasan Durucasu yaptı.

� Anadolu Üniversitesi
Bayan Voleybol Takı-
mı’nın Türk Milli Takımı’na kazan-
dırdığı iki yeni genç isim; Merve
Ateş ve Hande Korkut. Merve Ateş,
Meksika’da düzenlenen Dünya Yıl-
dızlar Voleybol Şampiyonası’nda
milli takım formasını giyerek ülke-
mize dünya ikinciliğini yaşatan
kadroda yer aldı. Bu derece aynı
zamanda ülkemizin takımlar ba-
zında elde ettiği en iyi derece ol-
masıyla da büyük önem taşıyor.
Hande Korkut ise Yıldız Bayanlar
Balkan Şampiyonası’nda ikincilik
elde eden ülkemizin formasını ilk
kez burada giydi ve milli takım se-
rüvenine iyi bir başlangıç yaptı.

Anadolu Haber adına yaptığımız
röportajda sorularımızı yanıtlayan
Hande Korkut ve Merve Ateş, bugüne
dek voleybol hayatlarında yaşadıkları-
nı anlattı.

� Hande, seninle başlayalım. Voley-
bol ile tanışman nasıl oldu? Biraz bah-
seder misin?

Voleybola başlamam Beden Eği-
timi öğretmenimin teşviki ile oldu.
Ortaokula gidiyordum. Öğretme-
nim uzun boylu olmamın avanta-
jını kullanmamı istedi ve ben de
14 yaşımda voleybol oynamaya
başladım. İlk olarak Osmangazi
Üniversitesi’nde oynuyordum,
sonra Anadolu Üniversitesi’ne
transfer oldum.

� Anadolu Üniversitesi’nde kaç sene-
dir oynuyorsun?

Anadolu Üniversitesi’nde 4. sene-
me girdim. Bir yıl yıldız takımda oy-
nadıktan sonra A takıma yükseldim.

Takımımdan çok memnunum, bu-
rada ortam çok güzel.

� Milli takımda oynuyorsun ve tanı-
nanbiroyuncusun.Diğerkulüplerden
transfer teklifi alıyor musun?

Evet, İstanbul kulüplerinden teklif
aldım. Ama ben henüz gitmek istemi-
yorum.AnadoluÜniversitesi’ndekalıp
kendimi iyicegeliştirmekistiyorum.El-
bette günü gelince transfer olacağım.
Fakat bunun için zaman var.

� Seçmeşansınolsaydıhangikulüpte
oynamak isterdin?

Gideceğim takımı seçme şansım ol-
saydı Eczacıbaşı’nı tercih ederdim. İle-
ride oynamak istediğim tek kulüp ora-
sı. Oynayabileceğim en büyük takım
olduğunu düşünüyorum.

� Örnek aldığın oyuncu kimdir?
Oynadığım mevki orta alan. Benimle

aynı alanda oynayan Özlem Özçelik il-
giyle izlediğimbiroyuncu.Kendisiniya-
kından takip ediyorum.

� Milli takımda yer alarak yurtdışına
çıktın ve farklı ülkeler, farklı takımlar
tanıdın. Türkiye ile diğer ülkeleri kı-
yasladığında neler gördün?

Türkiye kesinlikle diğer ülkelerden
çok daha iyi bir takım. Çünkü bizim ta-
kımımızda birlik var. Birbirimize des-
tek oluyoruz, yardım ediyoruz. Fakat
gözlemlediğim kadarıyla diğer ülke ta-
kımlarında bu yok. Karşılaştığım ta-
kımlar Arnavutluk, Sırbistan, Roman-
ya, Bulgaristan, Yunanistan ve Make-
donya’ydı. Birçoğunda takım oyuncu-
ları birbirinden kopuktu. Onlarda bir-
lik yoktu. Ülkemiz kesinlikle çok iyi bir
takım ruhuna sahip.

� Merve, biraz da seni tanıyalım. Vo-
leybol kökenli bir aileden geliyorsun.
Sen nasıl başladın bu spora?

Bahsettiğiniz gibi voleybolcu bir ai-
leden geliyorum. Bu spora başlamam
da babamın etkisi büyük oldu. DSİ’ de
antrenör olan babamın yanında baş-
ladım voleybola. Sonrasında Anadolu
Üniversitesi’ne geldim. Dört yıldır bu-

rada oynuyorum.

� 50 kez milli takım formasını giydin.
Neler yaşadın bugüne dek milli takım
ile?

Milli takımda oyuncu olmak, gerçek-
tenonurvericibirdurum.Ayyıldızlı for-
ma ile birçok başarıya ortak oldum. İlk
kez düzenlenen Karadeniz Oyunla-
rı’nda birincilik elde ettik. Sırbistan’da
yapılan Gençlik Olimpiyatları’na katıl-
dık ve 3. olduk. Çek Cumhuriyeti’nde
düzenlenen Avrupa Şampiyonası’nda
6. olarak Dünya Şampiyonası’nda oy-
namaya hak kazandık. Son olarak da
Meksika’da dünya ikinciliğini yaşadık.

� Bu kadar büyük başarılar yaşaya-
cağınıza inanıyor muydunuz?

Açıkçası ben böyle iyi bir derece el-
de edeceğimize inanmıyordum. Tür-
kiye’nin voleybolunu dünya ikinciliği
gibi bir başarı için yeterli görmüyor-
dum. Hocamızın çok desteği oldu. Bi-
zi büyük başarılar kazanabileceğimiz
konusunda sürekli teşvik etti ve biz de
bunainanmayabaşladık.Sonundada
böyle güzel bir derece geldi. İnşallah
böyle devam eder.

� Sen grup maçları dışında diğer mü-
sabakalarda oynayamadın? Nasıl bir
duyguydu maçları kenardan izlemek?

Benim için çok zordu. Grup maçları
sonrasında sağ ayak yan bağlarımdan
sakatlandım.Ogünleregelenekadarta-
kımlabirliktemücadeleettim.Milli takı-
mıDünyaŞampiyonası’nataşıyankad-
rodayeradım.Amaişinenkeyiflivehe-
yecanlı yerine geldiğinizde oynayama-
makçoküzücüydü.Arkadaşlarımınya-
nında olmak, o ortamın içinde bulun-
mak elbette güzel. Ama maç esnasında
bir şey yapamadan kenardan mücade-
leyitakipetmek,biroyuncuiçinöylebir
ortamda çok güçtü.

Burcu DURMUŞOĞLU

Anadolu’dan millilere iki yetenek

“Hocamız, bizi büyük başarılar kazanabileceğemiz
konusunda sürekli teşvik etti ve sonuncunda da

böyle güzel bir başarı geldi.”

BURCU DURMUŞOĞLU
� Anadolu Üniversitesi Beden Eği-
timi ve Spor Yüksekokulu’ndan
23 kişilik bir ekip 13’üncü Dün-
ya Jimnastik Festivali’ne katıldı.
Dört yılda bir düzenlenen festi-
val Avusturya’nın Dornbirn ken-
tinde yapıldı. 56 ülkeden 22 bin
sporcunun katıldığı festivalde,
bu yıl Türkiye’yi Anadolu Üni-
versitesi Gösteri Takımı temsil
etti. 3 dalda gösteri yapan ekibi-
miz izleyicilerin beğenisini ka-
zandı. Ekibimiz Kerem Yıldırım
Şimşek ve Ayça Özmen’in antre-
nörlüğünde Senkronize Jimnas-
tik (Modern dans) , Aletli Jimnas-
tik ve Akrobatik Jimnastik göste-
rileri sundu. Kerem Yıldırım
Şimşek, dansçıların büyük beğe-
ni topladığını belirtirken, dans
grubuna ilişkin şu bilgileri verdi:
“Bu gurubu yaklaşık bir senedir
eğitiyorum ve Senkronize Jim-
nastik branşında Türkiye birin-
ciliği, Aletli Jimnastikte Türkiye
üçüncülüğüne ulaştık. Birçok
dans formatıyla eğitim vermek-
teyim öğrencilerimin ilerleyen
yıllarda çok daha yüksek bir ba-
şarıya ve görünürlülüğe ulaşaca-
ğını düşünüyorum.”

Jimnastikçiler
Avusturya’da
büyüledi
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� Aslında film çekmek gibi bir haya-
lim ya da düşüncem hiç olmadı. Ancak
şu kadarını söyleyebilirim, bir film
çekme şansı verilseydi bana eğer,
herhalde ülkemizi tehdit eden ve yüz-
lerce, binlerce şehit vermemize neden
olan bölücü terörle ilgili bir film çek-
mek isterdim. Böylece bu konuya dik-
kat çekerdim. İnsanların bu konuda
aydınlanmasını sağlamak ve daha duyarlı olmaları için elimden
geleni yapardım. Bu toprakların kolay alınmadığını, korumak için
de ne gerekiyorsa yapılacağını hatırlatmak isterdim.

Oya Gülsüm Topuksuz Eğitim Fakültesi

� Kendi filmimi çekecek olsaydım
kesinlikle fantastik bir film çekmek
isterdim. Şimdiye kadar çekilmiş
olan en iyi fantastik filmin Yüzükle-
rin Efendisi olduğunu düşünüyo-
rum. Bu nedenle benim çekeceğim
filmin de bu filme benzemesini ister-
dim. Defalarca izleyip hiç sıkılmadı-
ğınız bir film. Yüzüklerin Efendi-
si’nde olduğu gibi içerisinde fantastik unsurların bulunduğu
ama konunun da ön planda olduğu bir film olması gerekir. Çün-
kü bence bir filmde en önemli şey konudur.

Tuğba Yavaş Fen Fakültesi

� Eğer bir film çekme şansım olsay-
dı, Türkiye ile Amerika Birleşik Dev-
letleri arasında gerçekleşen bir sa-
vaşı konu alırdım. Zira böyle bir sa-
vaş ihtimalinin her zaman olduğunu
ve yakın tarihte gerçekleşebileceğini
düşünüyorum. Böyle bir savaşı konu
alan filmin çok ilgi çekici olacağına
inanıyorum. Yine böyle bir film in-
sanlara, gelecekte ihtimal dahilinde olanlarla ilgili bir fikir de
verebilir. Tabii ki filmde konu edilen savaşı ülkemizin kazanma-
sını isterdim ve bu şekilde çekerdim.

Alper Keskin Mühendislik Mimarlık Fakültesi

� Kendi filmimi çekecek olsam
aşk ve gururun bir arada olduğu
bir film çekerdim. Aşkı konu alan
bir filmi çekmek istememin temel
nedeni oldukça duygusal bir in-
san olmam. Filmimdeki gurur te-
ması ise ihaneti kesinlikle kabul-
lenemeyecek bir yapıda olmam-
dan kaynaklanıyor. Filmimin baş
karakteri Leyla ile Mecnun’da olduğu gibi aşkı uğruna bü-
tün fedakarlıkları yapabilen birbirleri için herşeyi göze ala-
bilecek karakterler olurdu.

Mehmet Uslu İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

� Benim filmim insanların psikoz-
larını çarpıcı bir biçimde ele alan bir
film olurdu. Bu filmde başrol oyun-
cusunun geçirdiği psikozların tahli-
lini yapmak isterdim. Böyle bir ko-
nuyu seçmemdeki en önemli ne-
den, hayatta da ister tedavi gerek-
tirmeyecek kadar basit olsun ister-
se daha ciddi boyutlarda, her insa-
nın böyle bir şeyi yaşaması. Çeke-
ceğim film seyirciyi insan psikolojisi üzerinde düşünmeye yö-
neltmeli. Yine böyle bir filmin benim gibi bu konuyla ilgilenen
kişiler için ilgi çekici olabileceğini düşünüyorum.

Ümran Duran Eczacılık Fakültesi

� Kendi filmimi yönetme şan-
sım olsaydı eğitici, öğretici ve
insanların izlediklerinde dersler
çıkartabilecekleri bir film çek-
mek isterdim. Örneğin uyuşturu-
cu gibi tehlikeli ve zararlı mad-
delerin insan üzerindeki etkileri-
ni konu alan bir film olabilir. Ta-
nınmış oyuncular yerine, yeni
yüzlere, özellikle üniversite öğrencilerine rol verirdim.
Böylece filmin daha etkileyici ve gerçekçi olabileceğine
inanıyorum. Gerçekçi olan her şey izleyicide daha iyi bir
etki bırakıyor bence.

Gökhan Tekkalmaz Porsuk Meslek Y.O.

� Benim bir film çekme şansım
olsaydı eğer, hiç sonuçlanmaya-
cak bir film çekmek isterdim.
Doğrusunu söylemek gerekirse
sinema sektöründe ticari kaygı-
nın ön planda olduğunu ve çeki-
lecek bir filmde konudan çok ne
kadar kişi tarafından izleneceği
ve ne kadar kazandıracağı üze-
rinde daha fazla durulduğunu ve bununda çekilen filmle-
rin kalitesini düşürdüğünü düşünüyorum. Bu nedenle
ben de sürekli değişen bir başrol oyuncusuyla çekilen bir
dizi film çekmek isterdim. Dünyada bunun örnekleri var.
Sanırım böylece hiç işsiz kalmazdım.

Murat Çaylar Güzel Sanatlar Fakültesi

� Kendi filmimi çekme imkanım ol-
saydı ülkemizin sorunlarını ele alan bir
film çekmek isterdim. Bunun temel se-
bebi hem bu konulara değinilmesi ge-
rektiğini düşünmem, hem de bu ülke-
de herkesin hikayesinden bir film çıka-
rılabileceğine inanmam. Çekeceğim
bu filmde benim için öncelik uluslar-
arası alanda Türkiye için çizilmiş olan
yanlış profili değiştirmek olurdu. Ülkemizin yanlış tanımlamalar-
dan uzak tutulması gerektiğine inanıyorum çünkü. Diğer bir önem
vereceğim konu ise çekeceğim filmde genç bir kadroya şans ver-
mek. Türkiye’de pek çok yönetmenin zaten bunu yaptığına inanı-
yorum. Bu çok önemli bir konu.

Samet Işık Eskişehir Meslek Y.O.

� Savaşta yitirilen çocuklar.. Evet
sanırım filmimin konusu bu olurdu.
Pek çoğumuz hayatına gelişigüzel
devam ededursun dünyanın pek
çok yerinde çocuklar savaş nede-
niyle can vermeye devam ediyor.
Temel bir insan hakkı olan yaşama
hakkı o çocukların ellerinden alını-
yor. Çığlıkları kalabalıklar içinde
kayboluyor. Başkalarının harekete geçmesini beklemeden
herkes bu durumu düzeltmek adına bir şeyler yapmalı diye
düşünüyorum. Benim filmim de bu amaca hizmet ederdi.

Canan Yıldırım Hukuk Fakültesi

� Eğer bir film çekseydim muhak-
kak Şarlo gibi bir kahraman yara-
tırdım. Sessiz bir film olurdu ama
eminim ses getirirdi. Çünkü bir ki-
şinin değil bir çok kişinin hikayesi
olurdu o filmde. Sırf hikayeyi çir-
kinleştiriyor diye karakter seçmez-
dimvefazlasıylagerçekkahraman-
lar kullanırdım. Filmde gerçekçilik
benimiçinçokönemli.Çekemesem
de izlediğim filmlerde bu özelliği arıyorum.

� Film çekme şansım olsaydı
konusu kesinlikle aile içi şiddet
olurdu. Bu konuyu seçmemdeki
başlıca neden oldukça tanıdık ol-
ması. Toplumumuzda böylesine
yaygın bir sorunun çözümüne
yönelik girişimlerin yetersiz kal-
dığını düşünüyorum. Sinema ev-
rensel bir dil ve büyük kitlelere
hitap edebiliyor. Aile içi şiddetin
şiddeti uygulayan ve üzerinde şiddet uygulanan kişilerce
analizini yapan bir film çekmek isterdim. Gerçek hikayeler-
den derlenmiş bir film iyi olabilir diye düşünüyorum. Böyle-
ce konu en çıplak ve çarpıcı şekilde anlatılmış olur.

� Benim filmim küresel ısınmayla
ilgili olurdu. Küresel ısınma tüm
dünyayı ilgilendiren en önemli konu
bence. Böylesine önemli bir konu-
nun herkesin gündeminde olması
gerektiğini düşünüyorum. Her ne
kadar özellikle son dönemde insan-
larda bu konuda bir bilinç oluşmaya
başladıysa da yeterli olduğunu dü-
şünmüyorum. Zaten bu konuda ilk elde bir şeyler yapması ge-
rekenler hükümetler. Bu konuya duyarsız kalmakta ısrar eden-
ler var. Benim filmim de bu duyarsız hükümetleri harekete ge-
çirmeye dönük olabilir.

Fulya Asena Dereli İletişim Bilimleri Fakültesi

� Bir film çekme şansım olsaydı,
modern dünya insanının gizli mut-
suzluğunu konu alırdım. Bana ka-
lırsa bu konuyu henüz dile getiril-
medi. İnsanların bir türlü kendile-
rine bile açıklayamadıkları bu du-
rumu böyle geniş bir platformda
görmeleri herhalde oldukça sarsı-
cı olurdu. Kendilerini filmde bulan
bu insanların bu şekilde biraz rahatlama imkanı bulabilecek-
lerini düşünüyorum. Çünkü eğer yalnız olmadığınızı anlarsanız
güç durumlardan kurtulma olasılığınız artar.

� Kendi filmimi çekme şansım ol-
saydı korku ya da gerilim türünde
bir film çekmek istedim. İlk daki-
kasından son dakikasına kadar
kesintisiz bir gerilim ve endişe için-
de izleyicileri bağlayan bir film ol-
masını isterdim. Böylesi bir filme
Anthony Hopkins gibi başarılı bir
başrol oyuncusunun yakışacağını
düşünüyorum. Böylece gerilim tutkunlarına büyük bir keyifle
izleyecekleri bir film sunmuş olurdum.

Semra Arıcı Edebiyat Fakültesi

ÖĞRENCİ GÖRÜ ŞLERİ

Arif Değirmendere Sivil Havacılık Y.O.

İrem Kanık Endüstriyel Sanatlar Y.O.

Osman Bektaş BESYO

Kendi filminizi
çekme şansınız
olsaydı nasıl bir
film çekerdiniz?


